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Kolejne posiedzenie sądu ws. dwujęzycznych tablic

Przed sądem z urzędu staje dyrektor administracji samorządu rejonu solecznikiego Józef Rybak, który
niejednokrotnie powtarzał, że nie będzie zdejmował polskich tablic i nie zamierza walczyć z językiem polskim.

Kwestię obecności dwujęzycznych tablic rozstrzygnęłoby przyjęcie Ustawy o mniejszościach narodowych, która
określałaby używanie języka mniejszości narodowych.

,,Frakcja AWPL zgłosiła poprawki do Ustawy o mniejszości narodowej, które umożliwiłyby dwujęzyczną pisownię.
Po drugim czytaniu poprawki te zostały zmienione. Sytuacja jest taka, że ostatni etap przyjęcia ustawy będzie
rozpatrywany podczas jesiennej sesji” – informuje wiceprzewodniczący Sejmu Jarosław Narkiewicz.

Polityk AWPL jednocześnie podkreśla, że obecny stan rzeczy jest niedopuszczalny. ,,Na podstawie rejonu
solecznickiego widzimy, że ta sytuacja nie ma końca, to jest niedopuszczalne i wszystkimi możliwymi sposobami
zamierzamy się z tego obronić, ponieważ prawa obywateli do stosowania swojego języka są ewidentnie łamane”
– oświadczył wiceprzewodniczący Sejmu.
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